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Kjem busslomma no? 22.08.2010

 

Eit nytt skuleår har starta utan at det har skjedd noko meir med busslomma på Ljosnes, påpeikar Erlend
Moen i eit brev til kommunen.

 
Oppsittarane fekk brev frå Statens Vegvesen i vår der dei ba kommunen om å koma igang med planleggjinag
slik at dei kunne få godkjend planane.

 
- Mildlene er bevilget så då er vi veldig spente på når dere tenker å sette igang, spør Moen.

 
Biletet er frå synfaringa i februar i fjor - som gjorde oppsittarane optimistiske!

 
(Foto: Ola Matti Mathisen)


